












DAS BESTE KOMMT ZUM SCHLUSS:

Wie den meisten Sammlern bekannt ist, haben wir zur Vorweihnachtszeit ein buntes Rahmen-
programm in Dietenhofen. Unsere Weihnachtsbuden im kleinen Herpa-Weihnachtsdorf werden 
vom 2. Dezember bis 22. Dezember 2023 wieder mit Einzelstücken und Besonderheiten für 
Sammler vollgepackt sein. Auch hier werden wir die Adventssamstage wieder besonders mit 
Aktionen hervorheben:

2. Dezember 2023: „Weihnachtsmarkt-Eröffnung“
Raritätenverkauf / MAN-Weihnachtstruck

9. Dezember 2023.: „Weihnachtsmarkt-Bastelspass“
Teilepakete für Modellbauer

16. Dezember 2023: „Weihnachtsmarkt-Weihnachtsgeschenke“
Unser besonderes Geschenk für Sie: 24 % Rabatt auf das gesamte Sortiment

Wir freuen uns auf Ihren Besuch.

WE’VE SAVED THE BEST FOR LAST:

As most collectors know, we have a colorful program in Dietenhofen in the four weeks run-
ning-up to Christmas. Our Christmas booths in the small Herpa Christmas Village will again 
be packed with unique items and specialties for collectors, hobbyists, and remodelers from 
December 2 through December 22, 2023. Again, the Saturdays of Advent will be highlighted 
with special promotions:

December 2, 2023: “Christmas Market Opening”
Rare models sale / MAN Christmas truck

December 9, 2023: “Christmas Market Crafting Fun”
Parts packages for modelers

December 16, 2023: “Christmas Market – Christmas Gifts”
Our special gift for you: 24% discount off the entire product range in our shop

We look forward to your visit!


